

Program Statement

Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir is guided by its mission statement of “Engaging children and families in fostering a healthy future for our communities” and its values of development, inclusiveness, collaboration and excellence. Our values are based upon the Four Foundations (Belonging, Well-being, Engagement and Expression) of “How Does Learning Happen?” and embedded in our everyday operations.

Development

Improving overall well-being in our community through a dedication to lifelong learning.

- We support children’s and family’s development with diverse opportunities to learn through play.
- We provide your child with opportunities to follow their natural curiosity through meaningful explorations and experimenting, playing, inquiring and creating with their body, mind and senses.

Inclusiveness

Providing an open, welcoming and safe environment for all, based on mutual respect.

- We offer a safe, healthy learning environment where everyone’s well-being is a priority.
- We respect that every family is unique and we embrace all diversity in its many forms.
- We believe that everyone has the right to express themselves and communicate in an open and positive manner.

Collaboration

Meeting our common goals through communication, coaching, flexibility and partnership.

- We believe in providing support to our programs and families in collaboration with our community partners.
- We value your knowledge and welcome your participation in our programs which will help children and families to reach their full potential.
- We provide a positive atmosphere in which everyone is welcome to explore and grow at their own pace.

Excellence

Providing innovative solutions through qualified professionals while upholding accountability for our high standards of quality.

- We believe children, families and our personnel as being competent, capable, curious and rich in potential.
- We are lifelong learners who value continuous professional development at all levels and provide our personnel with opportunities to access training to maintain the high quality of programs.

Énoncé de programme

Ce qui guide Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir, c'est sa mission qui consiste à « impliquer les enfants et les familles afin qu'ils favorisent un avenir sain pour nos communautés ». Ses valeurs reposent sur les quatre fondements (appartenance, bien-être, engagement et expression) de la pédagogie « Comment apprend-on? » et sont ancrées dans ses activités quotidiennes.

Développement

Améliorer le bien-être global de la collectivité par le dévouement envers l'apprentissage continu.

- Nous appuyons le développement des enfants et des familles en offrant diverses occasions d'apprendre par le jeu.
- Nous proposons à votre enfant des occasions de satisfaire sa curiosité naturelle par des explorations significatives et par l'expérimentation, le jeu, la recherche de renseignements et la création avec le corps, l'esprit et les sens.

Inclusivité

Procurer à tous un environnement ouvert, accueillant et sûr fondé sur le respect mutuel.

- Nous offrons un environnement d'apprentissage sûr et sain où le bien-être de tous est prioritaire.
- Nous respectons le fait que chaque famille est unique et nous sommes ouverts à la diversité sous ses nombreuses formes.
- Nous estimons que chacun a le droit de s'exprimer et de communiquer de manière ouverte et positive.

Collaboration

Atteindre nos buts communs par la communication, l'encadrement, la souplesse et le partenariat.

- Nous croyons en l'idée de soutenir nos programmes et nos familles en collaboration avec nos partenaires communautaires.
- Nous valorisons vos connaissances et nous sommes ouverts à votre participation à nos programmes, lesquels permettront aux enfants et aux familles d'atteindre leur plein potentiel.
- Nous offrons une ambiance positive où chacun peut explorer et grandir à son propre rythme.

Excellence

Fournir des solutions innovantes par des professionnels qualifiés tout en continuant de maintenir la responsabilité de nos normes élevées de qualité.

- Nous croyons que les enfants, les familles et notre personnel sont compétents, capables et curieux et qu'ils possèdent un énorme potentiel.
- Nous sommes des apprenants pour la vie qui valorisent la formation continue à tous les niveaux et qui fournissent à leur personnel des occasions de suivre une formation pour maintenir la grande qualité des programmes.